
Zpráva o činnosti odborné rady CO a ochrany obyvatel za rok 2012 

 

Vážení přátelé, 

Odborná rada CO a ochrany obyvatel, se řídí plánem práce, který má rozdělený na dvě pololetí. 

Správu o činnosti odborné rady za první pololetí jste vyslechli na posledním zasedání zástupců JPO.  

V druhém pololetí si odborná rada dala do plánu činnosti úkoly, které se jim dařilo, s určitými 

potížemi, plnit. Podařilo se nám v letních měsících uspořádat besedy spojené s praktickými ukázkami 

o poskytování první pomoci na táborech mladých hasičů i ostatních organizací.  

Mrzí nás, že přes nabídku, kterou jsme dali všem  JPO nebyl zájem o besedy a přednášky na téma 

,,Význam činnosti civilní ochrany v požární ochraně,,. Přes všechny problémy si myslím, že naše 

činnost není zbytečná a jsem rád, že se nám pomalu daří v některých jednotkách požární ochrany 

získávat referenty civilní ochrany. Činnost naší rady je specifická a vyžaduje pochopení a spolupráci 

s výbory JPO. Věřím, že v podzimním a zimních měsících bude zvýšený zájem o činnost naší odborné 

rady. 

 Na měsíc prosinec a to na termín 1.12.2012 odborná rada připravila seminář o významu civilní 

ochrany a ochrany obyvatel do části Kralovicko. Tento seminář se uskuteční v  Kralovicích nebo 

v Kožlanech. Věřím, že o tento seminář bude v JPO zájem.  

Vážení přátelé, děkuji všem členům požární ochrany a výkonnému výboru okresu Plzeň-sever za 

pomoc, kterou poskytují naší odborné radě. Bližší informace o naší činnosti vydám v  závěru roku a 

budou ke zhlédnutí na stránkách okresního sdružení hasičů Plzeň-sever. 

 

 

Vedoucí odborné rady CO a ochrany obyvatel 
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